

14th January 2016

Dear Parents,

We are writing to inform you that Mr. David Burns has resigned as Principal of Cardiff International School and is moving on to new ventures. We would like to wish him well in his new role and thank him for all his endeavours in making Cardiff International the school it is today.

Following his departure Ms. Elizabeth Milchem will be taking over as acting Principal at Primary.

As a staff we are all committed to the further improvement and progression of Cardiff International School and we will continue on this journey. As parents you can be assured that we will have the same high standards and expectations of ourselves, and the children, as ever.

We would also like to take this opportunity to thank you for your support in the journey so far.

Yours sincerely,

Mohamed Yousef

General Manager

أولياء الامور الكرام،

اكتب لكم اليوم لأحيطكم علما بأن السيد ديفيد بيرنز قد استقال من منصب مدير مدرسة كارديف الدولية وسينتقل إلى مشاريع جديدة. نتمنى له التوفيق في منصبه الجديد ونشكره على كل ما قدمه من جهود في صنع مدرسة كاريف الدولية كما هي عليه اليوم.

بعد رحيله ستتولى السيدة اليزابيث ميلشم منصب مديرة المدرسة بالإناث.

نحن كموظفين ملتزمون جميعا بمواصلة مزيد من التحسن والتقدم لمدرسة كارديف الدولية وسنستمر في هذه الرحلة. كأولياء امور يمكن ان تتأكدوا من انه سيكون لدينا نفس المعايير والتوقعات العالية لنا وللأطفال.

واود ايضا ان اعتم هذه الفرصة لأشكركم على دعمكم لهذه الرحلة حتى الآن.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام

محمد يوسف

المدير العام

